

Title (en)

HOLDER FOR FLAT ARTICLES.

Title (de)

HALTER FÜR FLACHE GEGENSTÄNDE.

Title (fr)

SUPPORT D'OBJETS PLATS.

Publication

EP 0610304 A1 19940817 (EN)

Application

EP 92922151 A 19921102

Priority

- AU 9200584 W 19921102
- AU PK923191 A 19911101
- AU PL176592 A 19920408

Abstract (en)

[origin: WO9308721A1] A flat article holder has in various embodiments a flat base or stand and integral sidewalls or a wall which has or have a number of spaced apart separator strips (16, 17) forming slots (18, 19) for holding and dispensing of flat articles, such as single disposable paper serviettes. A rectangular embodiment of the holder has a flat base (10) with a continuous or uninterrupted surface and flat sidewalls (11, 12) and a flat top (13), the walls and top having a number of common separator strips (16, 17) forming slots (18, 19). A semi-rectangular embodiment has a base (110), two sidewalls (111, 112) and a curved top (113) the walls and top have common slots (120, 121). Another embodiment has a semi-circular wall (311) with slots (320, 321). These embodiments may be made and sold as flat blanks of card paper with a tab (322) on one end and a tab-receiving slit (323) adjacent the edge (314) of the other end and may have two transverse fold lines (325, 326). In the case of the semi-triangular embodiment there is a third transverse, median fold line (327).

Abstract (fr)

Un support d'objets plats possède, dans différentes versions, une base plate ou verticale et une ou plusieurs parois latérales intégrales possédant plusieurs bandes de séparation (16, 17) espacées l'une de l'autre et formant des fentes (18, 19) conçues pour supporter et présenter des objets plats tels que des serviettes en papier jetables individuelles. Une version rectangulaire du support comprend une base plate (10) avec une surface continue ou ininterrompue, des parois latérales plates (11, 12) et une face supérieure plate (13), les parois et la face supérieure ayant une certaine quantité de bandes de séparation communes (16, 17) formant des fentes (18, 19). Une version semi-rectangulaire comprend une base (110), deux parois latérales (111, 112) et une face supérieure courbe (113); les parois et la face supérieure ont des fentes communes (120, 121). Une autre version comprend une paroi semi-circulaire (311) avec des fentes (320, 321). Ces versions peuvent être fabriquées et vendues sous forme d'ébauches plates en papier carton avec une patte (322) à une extrémité et une fente (323) pour recevoir cette patte à côté du bord (314) de l'autre extrémité et pouvant comporter deux lignes de pliage transversales (325, 326). Dans le cas de la version semi-triangulaire, il y a une troisième ligne de pliage médiane transversale (327).

IPC 1-7

A47G 19/00; A47G 19/30; A47G 21/16; A47B 63/00

IPC 8 full level

A47B 63/00 (2006.01); **A47G 19/00** (2006.01); **A47G 19/30** (2006.01); **A47G 21/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 21/16 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9308721 A1 19930513; AU 2882192 A 19930607; CA 2122711 A1 19930513; EP 0610304 A1 19940817; EP 0610304 A4 19950104; JP H07500516 A 19950119; NO 941565 D0 19940428; NO 941565 L 19940428

DOCDB simple family (application)

AU 9200584 W 19921102; AU 2882192 A 19921102; CA 2122711 A 19921102; EP 92922151 A 19921102; JP 50803793 A 19921102; NO 941565 A 19940428